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Áldott karácsonyi ünnepeket és 
boldog új évet kíván Nagykáta Önkormányzata!

HIMNUSZOK KÖNYVE

Sírva nézi, úgy becézi
Egyszülöttét Mária,

Néz ragyogva, mosolyogva
Szűz Anyjára szent Fia.

Még a néma ócska széna,
Még a jászol is nevet,

Úgy karolja, úgy ápolja
A megváltó kisdedet.

Ottan állván, édes álmán
Jó barmok virrasztanak,
Ráhajolnak, udvarolnak

És fel-felsóhajtanak.

Édesanyja rácsavarja
Durva pólyarongyait,

Avval ójja Alkotója
Ázó-fázó tagjait.

Kájoni János
(Cantionaléjában, Sík 
Sándor fordításából)

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2013. november 18-án 
közmeghallgatást tartott a Művelődési Központban.

Jelen voltak: Kocsi János polgármester, dr. Salibáné dr. Pap Terézia alpolgár-
mester, Agonács Lászlóné, Angalét József, Kiss Gábor, Molnár István, Németh 
László, Simon László, Karsainé Magyar Ildikó jegyző.

Az ülésen részt vett meghívott vendég(ek): Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes 
Pest Megyei Kormányhivatal Nagykátai Járási Hivatal hivatalvezetője, Lajmer 
György Nagykátai Rendőrkapitányság kapitányságvezetője, Kovács Norbert 
Tápiómenti Területfejlesztési Társulás projektmenedzsere.

Az elmúlt időszakról beszámolt Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes, aki elmondta, 
hogy: „A 30 évvel ezelőtt megszűnt járások csak nevükben azonosak a most kiala-
kult járásokkal, strukturálisan, szervezetileg és feladataiban teljesen különböznek.

Mindenki ismeri a polgármesteri hivatal épületét, nehéz volt elképzelni, hogyan 
tud elférni egymás mellett a járási és a polgármesteri hivatal. Az épület, nem egy 
nagy épület viszonylag rossz az elrendezése is, de irodák áthelyezésével, átalakítá-
sokkal, festéssel, valamint az önkormányzat segítségével, nyílászárók cseréjével, vé-
gül a Dózsa Gy. út 2. szám alatt a polgármesteri hivatal épületének 2-es és 3-as bejá-
ratánál alakult ki a törzshivatal. Az okmányiroda maradt a régi helyén a Dózsa Gy. 
út 3. szám alatt, a Gyámhivatal pedig a Dózsa Gy. út 17. szám alatt. A Gyámhivatal 
viszont a közeljövőben költözik át a Pető�  Sándor u. 3. szám alatti épületbe, a 
védőnői szolgálat és Hérincs doktor úr rendelője helyére.

A 16 településen körülbelül 78000 ember ügyeit intézi a járási hivatal. Az el-
telt idő is azt igazolja, hogy nem okoz az ügyintézés kifejezetten problémát, főleg 
úgy, hogy 3-4 településen is intézhetik az emberek a járási hivatal feladatkörébe 
tartozó ügyeket. A járási hivatalhoz tartoznak még járási szakigazgatási szervek. 

A Nagykátai Járási Hivatalhoz tartozik földhivatal, gyámhivatal 
és munkaügyi kirendeltség. Nincs ugyan állategészségügyi- és 
élelmiszerellenőrző, népegészségügyi szakigazgatási szerve, de a 
Monori Járási Hivatal népegészségügyi szakigazgatási szervének 
kirendeltsége és falugazdászi hálózata is működik Nagykátán. 
Van még egy újonnan felállt szakigazgatási szerv: az építésügyi 
hivatal, amely Cegléd Járási Hivatalban található és négy járás 
építésügyi feladatait látja el. A járási hivatal munkavállalói létszá-
ma 79 fő. Úgy gondoljuk, hogy remek kollégáink vannak. Nagy 
részük az önkormányzatoktól került a járási hivatal állományába. 
A színvonalasabb munkavégzés érdekében folyamatosan részt 
vesznek képzéseken, jelenleg a kormányablakos képzésen, ame-
lyet az okmányiroda valamennyi munkatársa elvégzett már.

KÖZMEGHALLGATÁS



2. OLDAL 2013. DECEMBERNagykátai HÍRADÓ

Patócs István november 22-én feleségével, két � ú 
gyermekével, unokájával és dédunokájával ünnepelhette 
90. születésnapját, amely alkalomból dr. Salibáné dr. 
Pap Terézia alpolgármester átadta Magyarország 
miniszterelnökének, Orbán Viktornak köszöntő 
emléklapját, illetve az önkormányzat ajándékát. Az 
ünnepi köszöntések és a jókívánságok fogadása után 
Pista bácsi elmesélte nekünk, hogy melyek voltak 
életében az emlékezetes események és kiemelkedő 
pillanatok. 1923. november 22-én született és a bol-
dog iskolás évek után nehéz háborús évek következ-
tek, ahol többször vakmerőségüknek és a szerencsé-
nek köszönhették az életüket. Elmondta, hogy több 
szakmát elsajátított, de élete nagy részében sofőrként 
teljesített szolgálatot. Beszélgetés közben a család-

Újabb születésnapost 
köszönthetett az önkormányzat

Több mint 80 darab törvényi szinten szabályozott állam-
igazgatási feladat került át a járási hivatalokba, nem is szólva 
a kormányrendeletekkel és az ágazati jogszabályokkal átadott 
feladatokról. Feladatuk a szociális igazgatás terén a normatív 
alapú szociális ügyek közül a közgyógyellátás, ápolási díj, 
időskorúak járadéka, egészségügyi szolgáltatásra való jo-
gosultság megállapítása, de ellátnak még oktatási igazgatási 
feladatot, állatvédelmi ügyeket, különböző környezetvé-
delmi, kommunális igazgatási ügyeket. A szabálysértés már 
korábban is kormányhivatal által ellátandó feladat volt, amely 
most átkerült a járási hivatalhoz, állampolgársági ügyekkel 
kapcsolatos ügyintézést március 1-jétől látnak el.

Az ügyfélfogadás rendjét is igyekeztek ügyfélbarát módon 
kialakítani, mindennap tartanak ügyfélfogadást. Szerdán 18 
óráig van ügyfélfogadás, amely minden szakigazgatási szer-
vünkre is vonatkozik, kivéve a földhivatalt, mely eltérő ügy-
félfogadási időben fogadja az ügyfeleket. Az okmányirodában 
február 1-jétől áttértek a reggel 8 órától este 8 óráig tartó ügy-
félfogadási rendre.

Mindenkit ösztönözne arra, hogy kérjen időpontot az ügy-
intézésre, mert így nincs várakozási idő sem.”

Ezután Lajmer György rendőrkapitány úr a következőket 
mondta el:

„A 2012-es és 2013-as év közbiztonsági helyzetéről szóló 
beszámolókat összehasonlítva megállapítható volt, hogy javult 
a város közbiztonsága. A 2013. évet � gyelembe véve további ja-
vulás tapasztalható. A statisztikai adatok mindenféleképpen ezt 
mutatják. 2012 első 10 hónapjában 707 bűncselekmény történt, 
míg 2013-ban 536. Tehát majdnem 200-al kevesebb a bűncse-
lekmény városunkban.

Kedvező folyamat, hogy a 2012. évi 33 lakásbetörés 2013-
ban 25-re csökkent. Úgy gondolja, hogy ez a 
szám nem volt túlzottan magas, de ha csök-
kenés mutatkozik egy-egy bűncselekmény 
számánál, akkor abban mindenféleképpen 
a rendőrség és az önkormányzat munkája is 
meglátszik.  A súlyos testi sértések vonatko-
zásában viszont emelkedés mutatkozik: 9-ről 
10-re emelkedett a bűncselekmények száma. 
A garázdaságok száma 8-ról 16-ra emelkedett, 
ami előrevetít a rendőrség számára bizonyos 
feladatokat.

A csökkenést a közterületi rendőri jelenlét 
fokozásával igyekeznek megteremteni. A rend-
őrök időnként megjelennek a szórakozóhelye-
ken és felmérik, hogy mely személyek tartózkodnak ott. Úgy 
gondolja, hogy ez mindenképpen helyénvaló és egy-két szóra-
kozóhelyen kezdik is megszokni a járőr kollégák jelenlétét.

Sokszor beszéltek róla, hogy a kábítószer-
helyzet egy látens dolog, kevés nyílt adat van 
róla. Az év második felében, szeptemberre két 
kábítószer terjesztői kört sikerült Nagykátán 
felderíteni és megszakítani. A terjesztők az-
óta is személyes szabadságukban korlátoz-
va vannak, a büntetőeljárás jelenleg is folyik. 
Sajnos elég sok résztvevője van ezen bűncse-
lekményeknek. A sajtótól is kértek segítséget 
és itt is szeretné elmondani, hogy nagyon sok 
� atalról derült ki, hogy ha alkalmi jelleggel 
is, de sajnos hozzányúl ezekhez a szerekhez. 

Ha valaki otthon, az általa nevelt gyermeknél észlel erre utaló 
jeleket, megköszönik, ha bizalommal fordulnak a rendőrség-
hez, viszont ennek megvan az a következménye, hogy eljárás 
alá kell vonniuk a fogyasztót, de ez nem azt jelenti, hogy be-
csukják, hanem a magyar büntető eljárásjog szerint alkalmaz-
ni lehet az „elterelés” intézményét. Ez azt jelenti, ha kiderül 
valakiről, hogy kábítószert fogyaszt és vállalja, hogy 6 hóna-
pos „elterelésen” vesz részt, akkor utána meg nem történtté 
válik a cselekmény. Természetesen, ha még egyszer bekerül a 
körbe, az már nem fog következmény nélkül maradni, mert 
már nincs meg a lehetősége az „elterelésnek”. Forgalomban is 
kaphatók már gyorstesztek, nem is drágán, amellyel meg lehet 
győződni arról, hogy valaki fogyaszt-e szereket. Természetesen 
ő is és kollégái is tanácsadással segítségére tudnak lenni min-
denkinek, aki hozzájuk fordul ilyen ügyben, akár személyesen, 
akár név nélkül, akár e-mailben. Mindenkinek válaszolnak 
és próbálnak segítséget nyújtani, hogy a kábítószer terjedését 
megakadályozzák. Úgy gondolja, kábítószer-terjesztés addig 
lesz a városban, ameddig erre kereslet van. Természetesen nem 
minden kábítószer-fogyasztót tudnak felkutatni, de ha csök-
kenteni tudják a számukat, az mindenki közös érdeke. A köz-
lekedési helyzettel kapcsolatban elmondja, hogy a tavalyi évhez 
képest 7-tel több közlekedési baleset történt a városban. 42-ről 
49-re emelkedett a közlekedési balesetek száma, illetve 11-ről 
17 esetben regisztráltak olyan balesetet, ahol személyi sérülés 
is történt. 2013-ban ez ideig (mint ahogy a tavalyi évben sem), 
történt halálos közlekedési baleset a városban. Reméli, hogy ezt 
az eredményt évről évre meg tudják ismételni. Sajnos, 4 olyan 
eset is volt, amikor az alkoholos befolyásoltság szerepet játszott 
a baleset bekövetkezésében és e mellett a 4 eset mellett további 
19 esetben indítottak büntetőeljárást, valamint 10 esetben köz-

igazgatási eljárást ittas vezetés miatt, ami mindenképpen egy 
magas szám. Úgy gondolja, hogy a zéró tolerancia elvével kell, 
hogy hozzáálljanak az ittas járművezetéshez, legyen az kerék-

tagok egy hatalmas születésnapi tortával is meglepték az 
ünnepeltet, aki nagy örömünkre jó egészségnek örvend, 
rendszeres résztvevője a helyi rendezvényeknek. 

További jó egészséget és hosszú életet kívánunk! 
Kiss Sándor

folytatás a következő oldalon
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pár, vagy személygépkocsi, vagy bármilyen gépi meghajtású jármű. Természe-
tesen nem arról szól ez, hogy most elkezdik üldözni a kerékpárosokat és egy 
„fröccsért” már óriási bírságokat szabnak ki. Rengeteg � gyelmeztetéssel élnek, 
viszont ha egy főközlekedési úton, akár a 31-es, akár a 311-es főúton valaki este 
világítás nélkül, 6-8 sörrel kerékpározik, úgy gondolja, hogy a jelenlegi forgalmi 
helyzetben az életével játszik, valamint komoly veszélybe sodorja azt is, aki tisz-
tességgel, józanul vezeti az autóját.

Köszönetet szeretne mondani a lakosságnak a rendőrséghez tett bejelentése-
kért, mert ez is hozzájárult ahhoz, hogy kevesebb bűncselekmény történt Nagy-
kátán.”

Ezután Kovács Norbert, a Tápiómenti Területfejlesztési Társulás projektme-
nedzsere tájékoztatta a jelenlévőket a csatorna-beruházás jelenlegi állásáról:

„Köszönti a megjelenteket. Ez az első alkalom, hogy hosszú idő után úgy 
számolhat be a csatorna-beruházás II. üteméről, hogy az építkezés is folyik, és 
nem arról fog kérdéseket kapni, hogy mikor kezdődik a beruházás, hanem arról, 
hogy mikor fejeződik be, és mikor vonulnak le a kivitelezők a területről.  Min-
denki tudja, hogy 20 településen zajlik a csatorna-beruházás egyidőben, amely 
több mint 80.000 lakost érint, szennyvíztisztító telepeket építenek, ebből egyet 
Nagykátán, illetve készül egy központi komposztáló telep szintén Nagykátán a 
régi szennyvíztisztító telep mellett. A munkálatok jól haladnak a gerincvezeté-
kek lefektetésében, kisrégiós szinten a nagykátai és szentlőrinckátai kisrégió 
áll legelöl 82%-kal, a tápiószentmártoni kisrégió 52%, a sülysápi kisrégió 48%, a 
tápiószelei kisrégió – itt van kis lemaradás-, körülbelül 5%-os előrehaladottságú. 
A tápiószelei kisrégióban engedélyezési problémák miatt csak nemrég kezdőd-
hettek meg a kivitelezési munkálatok. A nagykátai és szentlőrinckátai kisrégió 
öt településén az érintett lakosság 25.000 fő, a kisrégióban két szennyvíztisztí-
tó telep épül egy Nagykátán és egy Szentlőrinckátán. A szerződést 2012 szept-
emberében kötötték meg, a kivitelezőknek 24 hónap áll rendelkezésére a csa-
tornahálózat megépítésére, ez 2014 szeptemberében fog lejárni. Reméli, hogy 
ennél az időpontnál sokkal korábban befejeződnek a munkálatok a nagykátai-
szentlőrinckátai kisrégióban. A beruházás keretében az öt településen több mint 
95 kilométer gravitációs gerincvezeték, 56 kilométer házibekötés, több mint 7 
kilométer belterületi nyomóvezeték és majdnem 20 kilométer külterületi nyo-
móvezeték épül meg. Kisrégiós szinten az előrehaladás a gravitációs gerincveze-
ték terén 88%, ez nem azt jelenti, hogy ezzel már végzett a vállalkozó, hanem azt, 
hogy a lefektetés megtörtént, ideiglenesen helyreállította a munkaterületet, majd 
jövőre teszi meg a végleges helyreállítást. A házi bekötéseknél 90%-os, a belte-
rületi nyomóvezetéknél 75%-os, a házi kis beemelőknél 91%-os és a regionális 
rendszernél 67%-os készültséget értek el. Nagykátán körülbelül 25 kilométer 
gravitációs gerincvezeték kiépítése történt meg, ez 85%-os készültséget jelent. 
A házi bekötésekből közel 15 kilométer készült el, ez közel 80%-a az előírtnak. 
Nyomóvezetéknél 712 métert építettek ki, ez 42%-os készültséget jelent. A csa-
tornahálózat az egyik része a csatorna-beruházásnak, s ha csak ezt építenék meg, 
akkor nem lenne, ami kezeli az összegyűjtött szennyvizet, ezért szennyvíztisztító 
telepek megépítése szükséges. Ez Nagykáta esetében azt jelenti, hogy bővítésre 
kerül a már meglévő szennyvíztisztító telep. 2006-2007 környékén lett átadva 
a szennyvízberuházás I. ütemében egy 800 m3/nap kapacitású szennyvíztisztító 
telep, most ezt a kapacitást fogják megduplázni a II. ütem keretében. A tisztí-
tott szennyvíz befogadójában továbbra sem lesz változás, csak egy korszerűbb 
technológiával, az ún. C-TECH technológiával ellátott szennyvíztisztító telepet 
építenek a meglévő mellé. A szennyvíztisztító telep készültsége 42%. A Szentlő-
rinckátán épülő szennyvíztisztító telep készültsége 9%. Említette, hogy készülni 
fog egy központi komposztáló telep, amely kezelni fogja a 20 településen keletke-
ző víztelenített szennyvíziszapot. Ez körülbelül 19 m3-t jelent naponta. A kom-
posztáló telep kivitelezésére a szerződést 2012 áprilisában kötötték meg és lassan 
lejár a kivitelezésre szánt idő. Az előrehaladás 50% körül van, állnak a csarnok 
épületek, most már a gépek beszerzése és beszerelése következik, amellyel a téli 
időszakban is tudnak haladni. Polgármester úr említette, hogy sok kérdés lesz az 
utak állapota és helyreállítása miatt. A panaszbejelentésekkel kapcsolatban el-
mondja, hogy a Polgármesteri Hivatal épületének 1-es bejáratánál működik egy 
információs iroda, valamint működtetnek egy zöldszámot is. Itt a legegyszerűbb 
leadni a panaszokat személyesen, e-mailben, telefonon és a zöldszám is a rendel-
kezésre áll. A központi információs irodán kívül a többi településen is vannak 
panasz és információs irodák, amelyeket a vállalkozó üzemeltet. Milyen további 
lépések várhatók az elkövetkezendő időszakban? A lakosság feladata a hozzá-
járulások be� zetése; ebben egyébként Nagykáta nagyon jól áll, egyedüliként a 
85%-os szintet is elérte. Az összes település közül Nagykátán a legjobb a � zetési 
morál. Ez köszönhető a városvezetésnek, illetve az I. ütemben szerzett tapasz-
talatnak is.  A jövő évre Nagykáta esetében néhány szakasz kivitelezése marad 
meg, a szennyvíztisztító telep próbaüzeme lassan el fog indulni. Ezt követi majd 
tavasszal a komposztáló telep próbaüzeme, amit a nagykátai szennyvíziszappal 
már meg tudnak tenni, illetve az ideiglenes úthelyreállításokat majd fel fogják 
váltani a végleges helyreállítások. December közepén a vállalkozó levonul a te-
rületekről. Azt szeretnék elérni, hogy azokat olyan állapotban hagyja, hogy télen 
lehessen közlekedni, lehessen havat takarítani, de hagyni fog itt embereket, akik 
a napi akut problémákat, az esetleges kátyúsodásokat kezelni fogják. Ezt minden 
településen megteszi, tehát gyors reagálás lesz, de majd a rossz idő elmúltával 
fogja az utakat véglegesen helyreállítani. Várja a kérdéseket.”

Több kérdés elhangzott a tájékoztatást követően, arról, hogy minden utcá-
ban lesz-e csatorna és mikor kötik rá a már elkészült csatornahálózatra az ingat-
lanokat. A kérdésekre adott válaszban nemcsak Kovács Norbert, hanem Kocsi 
János polgármester úr is hangsúlyozta, hogy arra törekednek, hogy egyik utca 
sem maradjon ki a csatornázásból, ahol azokat a mérőszámokat el tudták érni, 

amit elfogad az Unió. Kocsi János polgármester úr külön megemlítette, hogy 
területfejlesztési társulás tanácsa döntött arról, hogy az eredeti terveknek meg-
felelően minden utcában el fog készülni a csatorna. Senkit sem engednek kima-
radni a csatornázásból, de ahol ez még sem történhet meg bizonyos okok miatt, 
ott egyedi gyűjtőket fognak alkalmazni.

Kocsi János polgármester a beszámolójában a következőket mondta el:

„Tisztelt Hölgyeim és Uraim! Az elmúlt 7 évben Önökért és a városért vég-
zett munkám és munkatársaim tevékenysége, tetteink, eredményeink tükrében 
szeretném meggyőzni Nagykáta lakosságát arról, hogy érdemes velünk együtt 
dolgozni a jövőben is. Továbbra is azt tudom Önöknek ígérni, hogy látványos 
fejlődésnek lehetnek részesei az elkövetkező időszakban is. 

Először az elmúlt egy évről szeretném Önöket tájékoztatni:
A 2012. évben befejezett önkormányzati beruházások:

Műfüves pálya és füves pálya eszközökkel 29.151.000,-
Kerékpárút létesítés 260.778.000,-
Ingatlanvásárlás (Darula ház) 3982 hrsz. (fürdőház mellett) 20.000.000,-
Fürdőház beruházás közel 600.000.000,- a hitellel együtt
Dózsa Gy. u. 2. nyílászárók cseréje 1.160.069,-
Szabadság tér 16. kazáncsere (APEH) 1.420.387,-
Zeneiskola kazáncsere 1.677.143,-
Mátray G. Ált. Iskola ebédlő újrakövezése 274.046,-
Mátray G. Ált. Iskola kéménybélelés 213.360,-
Városi Napközi Otthonos Óvoda kémény felújítás 122.428,-
Ipari Szakközépiskola hidraulikus lemezolló 471.623,-
Booster hegesztőgép 381.610,-
Barracuda plazmavágó 969.264,-
Filter Master elszívó berendezés 1.221.740,-
Iker gerende meghajtó motor 269.449
Rotoros betonsimító berendezés 502.449,-
Az előző városvezetés által felvett adósságállomány törlesztésének mindig határ-
időre eleget tudtunk tenni. 
Intézményeink folyamatos működését biztosítani tudtuk. 

A 2013. évben megvalósult beruházások: 
Tanyavillamosítás (Erekköz) 43.350.879,-
Buszváró létesítése (strandnál) 381.000,-
Önkormányzati lakások fűtésrendszerének átalakítása 1.500.000,-
Utak felújítása 69.784.509,-
Nagykáta SE sporttelep további bővítésre önk. támogatás önerőhöz 2.477.000,-

A 2013. évben megvalósuló pályázatok:
Megkezdődött a régiós szennyvízberuházás 
Alföldi tanyás térségek megőrzése és fejlesztése, piacfejlesztés 50.586.012.- 
Alföldi tanyás térségek megőrzése és fejlesztése, földút karbantartására gép vá-
sárlás 7.749.540.- 
Útfelújítás Városgazdálkodási Szervezet 25.000.000,-
Önerőből megvásároltuk a László féle ház (Bajcsy Zs. u. 4.) ¾-ét, ¼ részére még 
tárgyalás folyik a tulajdonossal 9.000.000,- Ft a ¾-ed rész

Benyújtott pályázatok, melyek még nincsenek elbírálva:
Tér� gyelő kamerarendszer 12.496.990,-
Közvilágítás korszerűsítése 107.734.810,-
Napkollektor telepítéseVárosi Óvoda és konyha 100 %-os támogatási intenzitású 
7.550.531.- 
Műemlék épületek felújítása (Keglevich kápolna) 13 millió forintra pályáztunk 
és 13 millió forint önkormányzati önerő hozzá

A jövőre vonatkozó tervek:
N agykáta Város Önkormányzatának az alább felsorolt szándékai Önökkel és a 
civil szervezetekkel egyeztetve, közös elképzelés alapján valósulnának meg. 

Legfontosabb feladatunk, a csatornázás befejezését követően és a konszoli-
dációs idő lejártát követően tavasszal az úthálózat felújítása. A munkálatok miatt 
feltúrt utak helyreállítása. Tárgyalásokat folytatunk a csatorna-beruházás kivite-
lezőjével, hogy a számára előírt sávos helyreállítás helyett teljes szélességű asz-
faltozás történjen meg. Az utak állapotának és hosszának pontos felmérése már 
megtörtént, most a pénzügyi számítások folynak a várható költségre vonatkozó-
an. Amennyiben a megvalósulásnak „engedélyt ad” a képviselő-testület, akkor a 
közbeszerzési eljárást követően, várhatóan április-május hónapban megvalósul 
az aszfaltozás. Közel 70 út lenne érintett az aszfaltozással teljes szélességében, 
melynek � nanszírozása 50%-ban az önkormányzatot, 50%-ban a csatorna mun-
kálatok kivitelezőjét terhelné.  

Korszerű, a kor követelményeinek megfelelő, akadály-mentesített Városháza 
és Járási Hivatal megépítése, a Rendőrkapitánysággal egy épületben, de megfe-
lelően elkülönítve.

Jelenleg a Polgármesteri Hivatal és a Járási Hivatal több egymástól távol lévő, 
különálló épületben van elhelyezve. A központi épület egy korábban istállóként 
is funkcionáló épületrészből lett kialakítva, amely teljesen alkalmatlan a feladat 
ellátására. Ez a mai igényeknek egyáltalán nem felel meg. A közigazgatás jelenle-
gi koncepciójával, mely az ügyfelek minden irányú kiszolgálását az „egy ablakos 
rendszerben” akarja megvalósítani, szintén összeegyeztethetetlen. Ezért célsze-
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rű lenne közös épületben elhelyezni mindkét hivatalt (polgármesteri és járási), 
amely fejlesztéshez a telket a város központjában biztosítjuk (régóta fenntartjuk 
e célra). További előny, hogy az új épületben történő elhelyezés esetén számítása-
ink szerint igen nagy mértékű rezsi kiadást takaríthatnánk meg. A korábbi idő-
szakban városháza építésre benyújtott pályázatunk nem nyert. Amint pályázati 
lehetőség adódik, ismét pályázunk. 

2012-ben átadásra került a meglévő strandfürdő mellett a fedett Nagykátai 
Gyógyfürdő. A gyógyvíz kimagasló élettani hatásait kihasználva és az ide láto-
gató vendégek igényeit � gyelembe véve szükséges a fürdő bővítése, medencével,  
csúszdával. Miniszterelnök úr bejelentette, hogy minden járásban kell, hogy le-
gyen tanuszoda. Várhatóan ez irányban is előrelépés történik a fürdő kihasznált-
sága terén. 

Terveink szerint pályázat útján egy szállodával bővítenénk a fürdőt, melynek 
földszinti részén a társadalombiztosítás által támogatott kezeléseket vehetnék 
igénybe a fürdő-, illetveszálló vendégek. Lehetőséget biztosítanánk az alábbi ke-
zelésekre: elektroterápiás, balneoterápiás (kádfürdő, tangentor, súlyfürdő, iszap-
kezelés, galván, víz alatti gyógytorna stb.) gyógy-masszázs. Az épület emeleti ré-
szén egy 25-30 szobás szálloda kerülne kialakításra, külső befektető bevonásával.

Camping építése a gyógyfürdő mellett.
A fürdő melegvizének kihasználására üvegházépítés, ahol zöldségféléket, 

virágot lehetne termelni közintézményeink számára.
Megkezdődött a város központjában lévő Szent György park átépítése, dísz-

burkolattal történő ellátása. 
A Művelődési házzal szemben lévő parkba egy új színpadot szeretnénk fel-

építeni.
Városrészenként új játszótereket tervezünk megépíteni, összesen négyet. 
A meglévő dohos, romos óvoda épületeket mielőbb újakkal kell kiváltani.
A szülők munkába állását segítendően égető szükség lenne egy bölcsődére, 

mellyel a régóta fennálló törvényi kötelezettségünknek is eleget tennénk. Megva-
lósítása esetén egy 20 éve meglévő szükségletet és igényt oldanánk meg. 

Kiemelt önkormányzati feladat és szükségszerűség a csatorna beruházás 
befejezését követően az útépítés. Szilárd útburkolatú utak megépítése a városon 
belül és a külterületeken.

Kérem, hogy az itt felsorolt feladatok elvégzésében a város polgárai segítő 
partnerek legyenek, és ehhez mindenkinek erőt, egészséget és kitartást kívánok!

Köszönöm � gyelmüket és várom a kérdéseket, észrevételeket.”
Polgármester úrhoz többen intéztek kérdést, mind a beszámolóval, mind az 

aktuális ügyekkel kapcsolatban. Többen érdeklődtek a hulladékszállításról illetve 
a szelektív hulladékgyűjtésről is. Erre a kérdésre Karsainé Magyar Ildikó jegyző 
asszony adta meg a választ:

„Elmondja, hogy a hulladékszállítás közszolgáltatás, melyért mindenkinek 
� zetnie kell, annak díja a kommunális adóba nem építhető be. Nagykáta Város 
Önkormányzata a kommunális adó mértékét évek óta nem emelte, 13.000.-Ft-os 
mértéken tartja. A kommunális adó mértékét 2014. január 1-jétől 28.000.-Ft-
ra lehetne emelni ingatlanonként, de a képviselő-testületnek nincs szándéká-
ban a kommunális adó mértékén emelni, ismerve a lakosság anyagi helyzetét. 
Ebből az adónemből származó bevétel nemcsak a hulladékelszállítás � nanszí-
rozására szolgál, hanem más önkormányzati feladatok ellátására. A szelektív 
hulladékgyűjtő edényekkel kapcsolatban arról tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a 
Hírös Hulladékgazdálkodási K� . látta el a szelektív hulladékgyűjtéssel kapcsola-
tos feladatokat, de januártól ennek a feladatnak már nem tud eleget tenni, mert 
nem rendelkezik a legújabb hulladékkezelési közszolgáltatási engedéllyel. Így 
a Duna-Tisza Közi Nagytérségi Hulladékgazdálkodási Rendszer gesztor önkor-
mányzata, Cegléd Város Önkormányzata felbontotta a Hírös Hulladékgazdál-
kodási K� .-vel a közszolgáltatási szerződést. Tehát a szelektíven történő hulla-
dékgyűjtésnek ezután sem tud eleget tenni a K� . Keresik a módját, hogy a város 
területén mely pontokon tudnának felállítani szelektív hulladékgyűjtő szigeteket, 
ahová ellenőrzött körülmények között a lakosság csak a szelektíven gyűjtött hul-
ladékot szállíthatná. A lakosság részéről többször is előfordult, hogy a hulladék-
gyűjtő szigeteket nem rendeletetésének megfelelően használták, olyan hulladé-
kokat is odahordtak, amelyek befogadására a hulladékgyűjtő edények nem vol-
tak kijelölve. Aki elment egy ilyen hulladékgyűjtő sziget mellett, az elfordította a 
fejét a szigetek állapota miatt. Ismerik a problémát és keresik a lehetőséget, hogy 
biztosítani tudják a lakosoknak ezt a hulladékgyűjtési módot, mert így a kisebb 
méretű hulladékgyűjtő edény is elég lenne a háztartási szemét összegyűjtésére.”

Kérdés hangzott el még a Szent György park átalakításával, az I. világhábo-
rús emlékmű környezetének rendbetételével illetve a városképpel kapcsolatban.

Kocsi János polgármester úr a következő választ adta:
„Elmondta, hogy az elmúlt időszakban Nagykáta látványos fejlődésen ment 

keresztül. Egyszerre mindent megvalósítani nem lehet. Az önkormányzat na-
gyon sok esetben már azért nem tudott pályázatot benyújtani, mert nem volt for-
rása a saját erő biztosításához.  Ebben az évben már nem sok lehetőség van pá-
lyázatok benyújtására, hiszen az uniós pénzügyi ciklus végén járnak, az új pénz-
ügyi ciklus a jövő évben kezdődik. Eddig nem volt műemlék épület felújítására 
vonatkozó pályázat kiírva, ezért nem tudta az önkormányzat a temetőben lévő 
kápolna épületet felújítani, hiszen ennek az épületnek a felújítása nagyon sok 
pénzbe kerül. Az új uniós pénzügyi ciklus 2014. január 1-jétől indul, melyben 
újabb források állnak majd rendelkezésükre, reméli, hogy a műemlék épületek 
felújítására vonatkozóan is. A Szent György parkkal kapcsolatosan elmondottak 
is igazak. A parkban található Szabadság szobor környezetének rendbetételéről 
is gondoskodtak, ugyanezt a tiszteletet meg kell, hogy adják az I. Világháborús 
emlékműnek, mert mint említették is, nem megfelelő a környezete. A gyerme-
keket nem szeretnék eltávolítani a parkból, hiszen a játszótér régóta itt találha-

tó. A színpadot elbontották, mert nem volt helyénvaló, hogy a templom mellett 
tartották a különböző zenés, táncos rendezvényeket. Láthatnak az újságokban 
olyan játszóeszközöket, amelyek 40-50 millió Ft-ba kerülnek, könnyen el lehetne 
költeni 100-150 millió Ft-ot egy-egy játszótér kiépítésére. A jelenlegi játszótér 
egy részét erdélyi testvér településünk, Uzon ajándékozta nagyon nagy szívvel 
Nagykátának, ezeket a játszóeszközöket helyezték el a meglévők mellett, amelyet 
alpolgármester asszonyék készítettek el egy pályázat útján Azt szerették volna,  
ha a város központjában lenne egy olyan játszótér, ahová mindenki elhozhatja 
a gyermekét. Örömmel látja, hogy jó időben nagyon sok gyermek van a játszó-
téren. A temetővel kapcsolatban elmondja, hogy terveik között szerepel, hogy a 
temető Dózsa György úti oldalán megépítésre kerülnének üzletek, ahol helyet 
kapna virágbolt és kegyeleti szolgáltatást nyújtó üzlet. Konkurenciái szeretnének 
lenni a jelenleg működő temetkezési vállalkozásoknak. A szociális temetés be-
vezetésével a kormány kötelezi is az önkormányzatokat arra, hogy átgondolják 
a megvalósítás lehetőségeit, hiszen ha ezt a szolgáltatást az önkormányzat saját 
maga végzi, olcsóbban meg tudja oldani, mint más vállalkozó bevonásával. A 
képviselő-testület eldönti majd, hogy milyen formában kívánja a szolgáltatást el-
végeztetni. A Bazársor üzlethelyiségei a Coop Zrt. tulajdonában vannak. Koráb-
ban kezdeményezte a Coop Zrt.-nél az üzlethelyiségek értékesítését, befektető 
is lett volna, de a Coop Zrt. nem kívánta értékesíteni az üzleteket, majd olyan 
összeget kértek érte, amely túl magas volt. Most reális áron kívánnák értékesíte-
ni az üzlethelyiségeket, de nincs rá vevő. Megvalósíthatónak tartott volna ezen 
az üzletsoron egy kávézót, egy játszóházat, egy boowling termet, valamint kint 
az üzletsor előtt kiülőket, amely színesebbé tenné a városközpontot. Be lehetne 
építeni egy néhány szobás szállodát is. Jelenleg a terület a gyógyszertártól a kínai 
áruházig hasznosítatlan, a beépítési százalék 50% és az épület mögötti területen 
is lehetséges a bővítés. Keresett ő is befektetőt, mert tényleg rossz az üres helyi-
ségek látványa. Reméli, hogy lesz olyan befektető, aki lehetőséget lát az épület 
hasznosításában.”

Természetesen a jelenlévők részéről köszönet és dicséret is elhangzott az 
utak aszfaltozását, rendbetételét és javítását illetően. A rendőrségi beszámolót 
követően a kapitány úr tájékoztatását nagyon reálisnak ítélték és gratuláltak a 
rendőrség munkájához.

Az érdeklődő közönség nagyon aktív volt, sok kérdés hangzott el, végül is 
mindenki munkáját kellőképpen értékelve, a jövőre vonatkozó tervek megvaló-
sulását remélve ért véget a jó hangulatú közmeghallgatás.

A fagykárok elkerülhetők! 
A vízmérők és a vízhálózat téliesítése

     A tartós téli hideg komoly károkat okozhat a fagy ellen nem védett 
vízmérőkben és vízhálózatban, ezért a kemény fagyok közeledtével el kell 
végezni a vízvezetékrendszer víztelenítését, téliesítését. A fagy leginkább a 
néhány milliméteres vaslappal fedett aknában lévő vízmérőket veszélyez-
teti, ezért ezek védelme különösen fontos! 
    Ahhoz, hogy tavasszal ne érjen kellemetlen meglepetésként bennün-
ket pl. egy csőtörés miatti magas számla, érdemes megfontolni az alábbi 
tanácsokat, hiszen a kellő oda� gyelés nélkül a csövek, vagy a vízmérők 
szétfagyhatnak:

• A hiányzó aknafedlapot pótolja, ha sérült, cserélje ki!
• Győződjön meg arról, hogy jól záródik az akna fedele!
• Az aknát és a vízmérőt leszigetelheti hungarocellel, pléddel vagy 

kartondoboz darabokkal.
• Fontos, hogy a tél folyamán többször ellenőrizze, nincs-e víz az ak-

nában és a fedele is jól le van-e zárva!
• A pincében és a zárt helyen lévő vízmérők, vízvezetékek esetén el-

lenőrizze a pinceablak épségét, szigetelését és tartsa azt zárva!
• Víztelenítse a vezetékeket, ha nem használja!

Tudta Ön, hogy…
…a vízmérő elfagyások többsége a nem kellő gondosság miatt történik 
meg?
…a vízmérő rendszeres ellenőrzése és a házi ivóvíz hálózat karbantartása 
a fogyasztó feladata?
…a vízmérő elfagyása a mérő meghibásodását és vízelfolyást eredmé-
nyezhet?
…a vízmérőcsere és az elfolyt víz költsége a fogyasztót terheli?
…évente országosan több tízezer mérő fagy el és sok millió liter víz folyik 
el emiatt? 

Köszönjük, hogy oda� gyel vízmérője állapotára, hiszen a vízmérők 
rendeltetésszerű működtetése közös érdekünk!

Králik Szabolcs
Ügyvezető igazgató
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Pillanatképek a
CSALÁDI  SZOMBATOKRÓL

Folyamatosan várjuk a szülőket, nagyszülő-
ket a gyermekekkel együtt a Városi Könyvtárba 
mesével egybekötött (DVD, diavetítés, felolva-
sás) kézműves foglalkozásainkra. 

Előkészített anyagokkal, sablonokkal várunk 
minden érdeklődőt.  Így könnyen elkészíthetők 
a meséhez kapcsolódó bábok, melyeket még a 
könyvtárosok és önkénteseink is megmutatnak. 

A Kátai Tánctalálkozó ideje alatt testvér-
városi szerződést írt alá Kocsi János polgár-
mester úr és a macedón Negotino városának 
polgármestere, Vancho Apostolov. November 
elejére 4 fős delegációt vártak viszontlátogatás-
ra, ugyanis november 8-án van a Város Napja. 
A második világháború idején 1944-ben ezen a 
napon fejeződtek be a harcok Negotinoban és 
környékén. 

Idén kétnapos rendezvénysorozattal ké-
szültek megünnepelni ezt az eseményt, és erre 
kapott városunk meghívást. Mivel Kocsi János 
polgármester úr egyéb elfoglaltsága miatt nem 
tudott elutazni, így a négyfős delegációt Karsa-
iné Magyar Ildikó városunk jegyzője vezette. 
Tagjai voltak még Agonács Lászlóné képvise-
lőnő, Király Ildikó pedagógus és egyben tol-
mács, Molnár János gépkocsivezető.

Negotino körzete nagy bortermelő vidék. 
Főleg szőlőtermesztéssel, borászattal, gyümölcs-
termesztéssel foglalkoznak, de a sík vidékeken 
fóliasátras zöldségtermesztést is láttunk. 

Nagy szeretettel fogadtak bennünket a bol-
gár és a szerb delegációval együtt. Ebéd után 
sétát tettünk a városban. Két kísérőnk, Vancho 
Janevski és Aleksandar Jovanov képviselők 
igyekeztek minden kérdésünkre válaszolni. 
Kora este egy kiállítás megnyitóján vettünk részt 
a Városi Múzeumban, majd a vacsora követke-
zett az egyik közkedvelt étteremben. Vacsora 
közben záporoztak a kérdések egymás felé. 

Másnap délelőtt a polgármester úr ünnepé-
lyes fogadást tartott a hivatalában mindhárom 
küldöttség részvételével. A fogadáson részt vett 
hazánk macedóniai nagykövete, Dr. Bencze Jó-
zsef is, akinek köszönhetjük ezt a testvérvárosi 
kapcsolatot. Mindhárom küldöttség megerősí-

tette azon szándékát, hogy szeretnék a kapcso-
latokat szorosabbra fűzni. A kultúra mellett a 
gazdasági kapcsolatok is fontosak, és ezt néhány 
nagykátai vállalkozó is megerősítette, akik közül 
már tavaly is jártak páran Negotinoban. A foga-
dás után koszorúzás következett a II. világhábo-
rús emlékműnél, majd szétnézhettünk a Polgár-
mesteri Hivatalban is. 

A helyi önkormányzat igyekszik megterem-
teni az élhető városi környezetet. Éppen egy új 
nagyberuházás veszi kezdetét hamarosan: az 
azbeszt tartalmú vízvezetékcsöveket cserélik ki. 
Mivel az Európai Uniónak még nem tagja Ma-
cedónia, így német banki kölcsönnel tudják ezt 
csak megvalósítani.

A városban sétálva, a helyi emberekkel be-
szélgetve tapasztaltuk, hogy a városukért tenni 
akaró emberek lakják a vidéket. Sok a � atal, akik 
tevékenyen részt vesznek a város vezetésében 
is. A leg� atalabb önkormányzati képviselőjük 
21 éves. A délutáni városi ünnepség is alátá-
masztotta az itt lakók rátermettségét, amelyen a 
polgármester úr több kitüntetést adott át azon 
személyeknek, akik az elmúlt időszakban hoz-
zájárultak valamilyen módon a város fejleszté-
séhez vagy hírnevének öregbítéséhez. Volt köz-
tük borász, orvos, kutató, i� ú feltaláló, sportoló, 
néptánc-oktató.

A szombati zárónapon megmutatták Skop-
jét, a fővárost is. A központját gyönyörűen átépí-
tették, meghagyva a műemlékeket, a bazárt, de a 
plázákban is lehet vásárolni, szórakozni.

Úgy gondoljuk, mindhárom delegáció elé-
gedetten távozhatott haza, mert sok új lehetőség 
rejlik ebben a testvérvárosi kapcsolatban, csak 
élni kell vele.

Király Ildikó, a delegáció tagja

LÁTOGATÁS TESTVÉRVÁROSUNKBAN, 
NEGOTINOBAN

Nagyon jól haladtak a 
csatornahálózat építési 

munkáival
Az ősz előre haladtával az idei évben végéhez 

közeledik a szennyvízberuházás kivitelezésének 
azon része, mely a belterületi csatornahálózatot 
érinti. Az öt kisrégió településein összességében 
jól, a tervezettnek megfelelően haladtak a kivi-
telező konzorciumok. A belterületi csatorna-
szakaszok – gerincvezetékek és házi bekötések 
– tekintetében a legtöbb településen a vezetékek 
több mint 80%-át lefektették. A csatornaszaka-
szok egy részében már túl vannak a végleges út-
helyreállításokon is. Ezek jellemzően a közútke-
zelő fenntartásában lévő két és három számjegyű 
főbb közlekedési utak, és azon aszfaltos és szi-
lárd útborítással nem rendelkező utak, melyek 
esetében eltelt a megfelelő tömörödési időszak. 
A téli időszakban már jellemzően nem nyitnak 
újabb munkaterületet a településeken belül. A 
vezetéképítések a regionális, településeket össze-
kötő vezetékszakaszokra korlátozódnak.

Az elkövetkező évre a maradék szakaszok 
kivitelezése és a végleges úthelyreállítások elké-
szítése marad. Jelen állás szerint legkésőbb 2014. 
szeptemberére elkészülnek a teljes csatornahá-
lózattal. Ez alól talán csak a tápiószelei kisrégió 
települései képezhetnek kivételt. Itt a szükséges 
engedélyek csak jelentős csúszással álltak ren-
delkezésre, így a fenti előrehaladást sem tudják 
felmutatni a kivitelezők.  A projekt zárása itt sem 
kerül veszélybe, de jövőre feszített tempóban 
kell ebben a kisrégióban végezni a kivitelezést. 
Ellenben a szennyvíztisztító telep Tápiószelén 
már csaknem elkészült. Próbaüzemével viszont 
meg kell várni, hogy a csatornahálózat legalább 
50-60 %-ban elkészüljön. 

A további négy szennyvíztisztító telep 
közül hármat már kivitelez a vállalkozó, a 
tápiószentmártoni telep építését januárban kez-
dik. A központi komposztáló telep építésével 
hamarosan végéhez közeledik, a próbaüzem ta-
vasszal kezdődhet.

December elejéig befejezik azokat a munká-
latokat, melyek szükségesek a téli időszak zök-
kenőmentes áthidalásához. A kivitelezők nem 
vonulnak le véglegesen a területekről, de olyan 
állapotban hagyják, hogy a téli közlekedés aka-
dálymentes legyen. Folyamatos ügyeletet is tar-
tanak, így a tél folyamán keletkező hibák kijaví-
tása zökkenőmentes lesz.

Továbbra is felhívjuk a lakosság � gyelmét, 
hogy még nem lehet a csatornahálózatra rá-
kötni. Arra előreláthatólag a jövő év során 
kerülhet sor. Erről előzetesen tájékoztatjuk a 
lakosságot. Javasoljuk, hogy az ingatlanon be-
lüli csőszakasz kiépítésével is várjanak, mivel 
azt a leendő üzemeltető valamilyen formában 
szemrevételezni, dokumentálni szeretné. A 
Tápiómenti Területfejlesztési Tá rsulás illetve a 
települések vezetése tájékoztatót fog kiadni azon 
vállalkozások listájáról, amelyek megfelelő szak-
értelemmel, ellenőrizhető módon végzik mun-
kájukat és nem mellékesen hosszútávon elérhe-
tőek lesznek a térségben.

Tápió PR

A következő alkalom 2014. január utolsó 
szombatja.   

Tájékozódhatnak a honlapunkról: www.
nagykat-konyvtar.hu, a facebook-on, a városban 
kitett plakátjainkról. Szóbeli információval a Vá-
rosi Könyvtár nyitvatartási idejében: 

Kedd-péntek: 9-17 óráig, szombaton 9-12 
óráig várjuk Önöket. 

Ingyenes hó végi szombat délelőttökre ez-
úton is szeretettel hívunk minden családot!

Városi könyvtár

Nemzeti Fejlesztési Ügynökség
www.ujszechenyiterv.gov.hu

06 40 638 638
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A térképen rózsaszínnel jelölt utakat a 
jövő évben teljes szélességben aszfalttal 
borítjuk, melynek költségét 50%-ban a 
csatorna-beruházó, 50%-ban pedig az 
önkormányzat biztosítja.
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Kedves Továbbtanuló Fiatalok!
Tisztelt Szülők!

Elődeink - felismerve a társadalmi 
igényeket -azért hozták létre az Damjanic-
hot, hogy a város és a térség gyermekei a 
továbbtanulást megalapozó gimnáziumi 
képzés keretén belül magas szintű tudás-
ra tehessenek szert. A bölcs döntést épít-
kezés, majd folyamatos bővítés követte, 
hogy a változó világ követelményeinek 
megfelelően működhessenek itt tagoza-
tos osztályok (humán, reál, matematika, 
nyelvi), emelt szintű oktatás, nyelvi előké-
szítő vagy érettségit adó szakközépiskolai 
képzés.

Az elmúlt több mint hatvan év folya-
mán mintegy 7000 � atal kapcsolódott be 
képzésünkbe és tett sikeres érettségi vizs-
gát. Az itt végzett diákok fele ma is értel-
miségi pályán dolgozik, mások vállalko-
zóként vagy kiváló szakemberként váltak 
ismertté a térségben, Magyarországon, 
esetleg más országokban élve gondolnak 
vissza középiskolás éveikre. Büszkék va-
gyunk minden diákunkra, így a nevelőtestület azon tagjaira is, akik az egyetem elvég-
zése után tanárként tértek vissza a Damjanichba.

A történelmi tények ismeretében kijelenthetjük, hogy a város vezetői és az intéz-
mény pedagógusai mindig bölcsen döntöttek az iskola sorsáról.Felelősségünk tudatá-
ban, az iskola szellemisségének megtartásával, a jövőbe vetett hittel és meggyőződés-
sel kínáljuk tehát a Damjanich képzési formáit a jövő nemzedékének is.

Gimnáziumi képzéseink
  4 évfolyamos emelt szintű

idegen nyelvi gimnáziumi képzés – ÚJ! 
  4 évfolyamos általános tantervű gimnáziumi képzés 

Szakközépiskolai képzéseink
  4 évfolyamos mezőgazdaság szakmacsoportú

szakközépiskolai képzés 
  4 évfolyamos környezetvédelem szakmacsoportú szakközépiskolai képzés 

- ÚJ! 

Érettségi utáni 1 éves, nappali tagozatos OKJ-szakképzéseink 
  parképítő és -fenntartó technikus 
  környezetvédelmi technikus 

Új képzéseinket bevezetve ebben a beiskolázási időszakban nem szervezünk felvételi 
vizsgát, a felvételi rangsort a hozott pontok alapján határozzuk meg mind 
gimnáziumi, mind szakközépiskolai osztályaink esetében. 

A jelentkezési lapok benyújtásának határideje: 2014. február 14.

Gyüre Pál
igazgató 

Karácsony közeleg
Mikuláskor az önkormányzat Képviselő-testületétől ajándékcsomagot kap-
tak a 70 éven felüli idős emberek.

Meglepődésük mellett csak örömük volt nagyobb. Jólesett nekik, hogy gon-
doltak rájuk, hogy Ők is számon vannak tartva.

Nem a csomag értéke, hanem a megbecsülés, a szeretet számít. 

Hálás szívvel köszönik valamennyi „idős” nevében az Előd utca lakosai.

Áldott karácsonyt és boldog új évet kívánnak a képviselőknek és a hivatal 
összes dolgozójának.

„a megbízott”
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Újdonság! A környéken kizárólag csak Fábiánné kozmetikájában! 

10 perces TAKE TEN arcizomedzés a 
ráncok ellen 

Amennyiben zavaróak: 

- a ráncok a homlokon, a száj vagy szem környékén 
- a szem alatti táskák, sápadt, petyhüdt arcbőr 

  
Különleges, az orvostudomány módszereivel fejlesztett licensszel védett 
kezelési eljárás: 

- hatékony, fájdalommentes, biztonságos, pihentető 
- gyors és maradandó, szikementes alternatíva 
- az arcizmok edzésével a ráncok szemmel láthatóan 

halványulnak, az arcizom tónusba kerül 
- a fakó és fáradt arcbőr frissé, fiatalossá válik, egészséges, 

életteli színt kap 

A legközelebbi szépségszalon, ahol elérhető a TAKE TEN kúra és a TAKE TEN 
kezeléssorozata: 

Fábiánné Tóth Judit kozmetikus mester 
2760 Nagykáta, Bajcsy-Zs. út 42.  29/442-723, 30/286-97-48 
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SEBÉSZETI 
MAGÁNRENDELÉS

Dr. KUTI LAJOS
Sebész főorvos, proktológus

• Sebészeti betegségek műtéti 
megoldása, szükség esetén 
kórházban (sérv, visszér, epe-
kövesség, aranyér vizsgálata)

• aranyér és egyéb végbélbe-
tegségek fájdalommentes, 
végleges, műtét nélküli ellá-
tása

• végbélrákszűrés
• benőtt köröm, � tymaszűkü-

let gyógyítása
• lábszárfekély és nehezen 

gyógyuló sebek kezelése

Rendelési idő:
hétfő, csütörtök 17-18 óráig.

Nagykáta, Temető u. 2.,
III. lh. fsz. 2.

Tel.: 06-30-9653-856
Jászberény, Árendás út 3.

szerda: 17-18 óráig.

CSATORNA-KIVITELEZÉSI HELYSZÍNEK
Nagykáta település (kivitelező: TÁPIÓMENTI CME Konzorcium - Mészáros és Mészáros K� .)

Vállalkozó 
megnevezése

Utca
neve

Csatorna
jele Dátum:- tól Dátum: -ig Hét Felelős Telefon

Készültségi fok az előző hét végén (%)

Gerinccsa-
torna
 (fm)

Házi bekö-
tések
(fm)

Minő-
sítés

Ideiglenes 
úthelyreál-

lítás

Végleges 
úthelyreál-

lítás
Geo-bau Nagy Kft. Kossuth Lajos 3-3-2 2013.12.09 2013.12.13 50. Szendrei László 20-230-4266 0 0 0 0 0
Geo-bau Nagy Kft. Szabadság tér 3-1-0 2013.12.09 2013.12.13 50. Szendrei László 20-230-4266 0 0 0 0 0

Városi karácsonyi meglepetés
mindenkinek

Képviselő-testület határozata értelmében minden 70 éven felüli la-
kosnak 2013 karácsonyára mint az előző években is ajándékcsomagot 
készítettünk. Az ajándékcsomagot a 70 éven felülieknek kiszállítottuk a 
lakásukra.

Azok, akik nem a bejelentett címen tartózkodnak vagy nem engedték 
be a csomagot vivő megbízottat, azok a Polgármesteri Hivatal Nagykáta, 
Dózsa Gy. u. 2 szám alatt kérhetik az elmaradt adományt.

Tel: 06-29-641-100
A karácsonyig hátralevő időszak mindannyiunk számára sok szép 

programot és az ünnepi készülődés adta meghittséget tartogat.
Fontosnak érzem, hogy a városban élők közel érezzék magukat az 

önkormányzat által képviselt célokhoz és ne csak, mint hivatalos helyre 
gondoljanak, amikor hozzánk készülnek, hanem olyan helyre, ahová sze-
retnek belépni, mert érzik, hogy az itt dolgozók Önökért tevékenykednek.

A karácsony estét megelőzően az ünnep előtt még melegétel-osztást 
is tartunk, úgy, mint tavaly a piactéren. Ezért december 22-én, vasárnap 
délelőtt 11 órakor már megkezdjük az ebédosztást a piactéren.

Töltsük együtt a várakozás időszakát a városunk hagyományos adven-
ti vásárán az Európa téren, ahol karácsonyi hangulatban válogathatunk a 
kézműves ajándékok között.

Tisztelettel és szeretettel várjuk mindannyiukat és kívánunk ezúton is 
a képviselő-testület és a Nagykátai Polgármesteri Hivatal minden dolgozó-
ja nevében kellemes karácsonyi ünnepeket, és boldog új évet.

dr. Pap Terézia alpolgármester

Adományosztás 2013
 Az önkormányzat idén is segít a rászorulókon, nagycsaládosokon, fo-

gyatékkal élő embertársainkon.
Nagykáta Város Önkormányzata a Magyar Élelmiszerbank Egyesü-

lettel együttműködve igyekszik segíteni a nagycsaládosoknak, időseknek, 
alacsony nyugdíjasoknak (rászorulók).

Részükre az Élelmiszerbank adományát több napon át osztottuk a Vá-
rosgazdálkodási Szervezetnél.

Az adományra várók a kapu előtt kanyargó sorokban álltak türelme-
sen a kemény hidegben, azért hogy megkapják a segélycsomagot.

Ez a feladat próbára tette a Városgazdálkodási Szervezet dolgozóit is, 
akik dicséretre méltón állták a „sarat”.

Áldott karácsonyi ünnepeket kíván a Városgazdálkodási Szervezet 
dolgozói nevében:

Akantisz Miklós 
igazgató

Tisztelt nagykátai Polgárok!
Az őszi hónapokban tartott ellenőrzések során több helyszí-
nen is találtak a megyénkkel határos területen veszettséggel 
fertőzött rókákat. 
A Monori Járási Hivatal Járási Állategészségügyi és Élelmi-
szer-ellenőrző Hivatalának felhívása értelmében ezúton tájé-
koztatom a lakosságot, hogy az ebek nagyszámú oltatlansága 
és a vírust lakott környezetben terjesztő oltatlan kóbor kutyák 
jelenléte indokolja a települések oltatlanságának ellenőrzését, 
a nem jogkövető állattartók számonkérést, kötelezését, esetleg 
szankcionálását. 
A felhívás és a törvényi előírások betartásának érdekében a 
jövő év első felében végezzük el az ebek összeírását, valamint 
az állatok oltottságát és transzponderrel (chip) való ellátottsá-
gának ellenőrzését.

Akantisz Miklós
VGSZ igazgató
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Név Lakcím Elhalálozás Élt
Badenszki József Nagykáta, Nefelejcs u. 62. 2013.11.13. 68
Érsek Gizella Nagykáta, Rózsavölgyi M. u. 9. 2013.11.13. 63
Czakó András Nagykáta, Bartók B. u. 43. 2013.11.15. 65
Gallai Istvánné Szül.: 
Vonnák Margit Erzsébet Nagykáta, Álmos u. 6. 2013.11.18. 86

Horváth Józsefné Szül.: 
Mészáros Julianna Erzsébet Nagykáta, István kir. u. 21. 2013.11.15. 69

Mester Zoltán Nagykáta, Irányi Dániel u. 4 2013.11.21. 84
Molnár László Tápiószentmárton, Fő u. 21. 2013.11.20. 79
Kuczora Ottó Nagykáta, Mindszenty B. u. 18. 2013.11.16. 84
Fegyverneki Imréné 
Szül.: Lengyel Anna Nagykáta, Öregszőlő u. 9. 2013.12.01. 70

Dancsó Istvánné Nagykáta, Kossuth L. u. 18. 2013.12.03. 91
Turi László Nagykáta, Zárda u. 24. 2013.12.05. 75
Özv. Urbán Károlyné 
Szül: Kisházi Irén Nagykáta, Tüzelő u. 50. 2013.10.06. 96

Név Házasságkötés dátuma
Csatári Bertalan Tamás – Farkas Alina 2013. 11. 30.

Nagykáta illetékességi területén végrehajtott akció keretében a 
rendőrök két fér� t fogtak el, akik engedély nélkül fát vágtak ki az er-
dőben.

Az „ÍJÁSZ” elnevezésű ellenőrzés keretében a Nagykátai Rendőr-
kapitányság vezetője 2013. november 26-án 9 órától 16 óráig fokozott 
ellenőrzés végrehajtását rendelte el. Az akció célja a lakosság szubjektív 
biztonságérzetének növelése, az ezt veszélyeztető vagyon elleni bűncse-
lekmények számának visszaszorítása, az őszi-téli időszakban elszaporodó 
falopások megakadályozása és felderítése, valamint a közúti közlekedési 
balesetek megelőzése. A fokozott ellenőrzés végrehajtásában a nagykátai 
rendőrök munkáját segítette a Készenléti Rendőrség Légirendészeti Pa-
rancsnokság helikoptere.

Nagykáta Rk.

Szaunázás a Nagykátai 
Gyógyfürdôben

A Nagykátai Gyógyfürdővel kapcsolatban lassan mindenkiben elmú-
lik az a hit, hogy csak egy nyári strandról van szó. Egész évben üzemelünk 
és minden évszakra megpróbáljuk a legjobb programokat összeállítani 
vendégeink számára Az ősz, de főként a tél egyik legkellemesebb velejáró-
ja, hogy gyakrabban szaunázunk. Kint hideg van, borús minden (esetleg a 
hangulatunk is) és hamar sötétedik, ilyenkor szívesen üldögélünk egy me-
leg helyen.  Aki önkéntesen izzad, erősíti szervezete ellenálló képességét, 
felfrissül és � ttebbnek fogja érezni magát.

A szaunázás élményét fokozhatják a felöntések, melyek azt jelentik, 
hogy a szaunát egy illattal töltjük meg. A nagykátai szauna legkedveltebb 
illatai a citromfű, eukaliptusz, menta és az ünnepek közeledte miatt a na-
rancs és a fenyő.

A hagyományos, úgynevezett � nn szauna mellett szaunavilágunk ren-
delkezik gőz,- aroma és infrakabinnal is.

Fürdőnk képzett szauna mesterei szívesen állnak vendégeink rendel-
kezésére! Marosi Gábor

CSEPELI KÉPZÉS
Tápiószecső Nagyközség Önkormányzata 2014. február 1-jétől a Csepel 
Sziget Általános és Szakképző Iskolával együttműködve megfelelő létszá-
mú tanuló jelentkezése esetén kőműves - burkoló, valamint festő - tapé-
tázó szakmában indít 3 éves képzést.  

Jelentkezés feltétele: 
  általános iskolai végzettség
  maximum 21. éves korhatár. 

A képzésre járókkal az iskola nappali tagozatú tanulói jogviszonyt létesít. 
A képzés előnyei: – szolgálati időnek minősül, 
  a tanulók havi 15 000,- Ft ösztöndíjban és egyéb (Pl. munkaruha) 

juttatásban részesülnek. 

A képzést sikeresen teljesítők OKJ-s számmal ellátott középfokú végzett-
ségű bizonyítványt kapnak.   

Amennyiben a képzés felkeltette az érdeklődését, jelentkezni lehet Tápió-
szecső –Nagyközség Önkormányzat Polgármesteri Hivatalánál személye-
sen vagy a 06-29-448-122 telefonszámon. 

 Bata József Farkas Tibor 
 polgármester Roma Nemzetiségi Önk. Elnöke

Tájékoztatás
Tisztelt Ügyfeleink!

2013. december 21. naptól 2013. december 31. 
napjáig a Polgármesteri Hivatal igazgatási szünet miatt zárva tart.

Ügyintézés ez idő alatt csak halaszthatatlan esetben történik
(pl.: anyakönyvi ügyben).

Az első munkanap 2013. január 2. (csütörtök).
Ügyeleti telefonszám: 06/29-440-214

Karsainé Magyar Ildikó jegyző

Tájékoztató a Bursa Hungarica
pályázat elbírálásáról

A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
2013. évi fordulójára benyújtott pályázatok elbírálása  a Jogi, Művelődési 
és Közoktatási Bizottság valamint a Településfejlesztési és Szociális Bizott-
ság összevont ülésén 2013. november 25-én  megtörtént. 

Az idén összesen 50 fő nyújtotta be pályázati anyagát, ebből 45 fő az 
„A” típusú pályázatra,  5 fő a „B” típusú pályázatra. Valamennyi pályázó 
megfelelt a pályázati feltételeknek, így támogatásban részesültek. A pályá-
zók a számukra megítélt ösztöndíj összegét 2013. december 14-től a Pol-
gármesteri Hivatal hirdetőtábláján és  Nagykáta város honlapján, a www.
nagykata.hu oldalon tekinthetik meg.

Nagykáta Város Önkormányzata a nehéz gazdasági év ellenére tovább-
ra is kiemelt támogatásban részesíti a felsőoktatásban tanulni szándéko-
zókat.

Agonács Lászlóné
Jogi, Művelődési és Közoktatási Bizottság elnöke

ÉRTESÍTÉS
Ezúton értesítjük Önt, hogy a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szol-

gáltató K� . 2013.09.01-jétől bankszámlavezetését az OTP Nyrt. pénzinté-
zet végzi kizárólagos joggal.

Számlaszám: 11784009-20602927

Amennyiben Önnek csoportos beszedési megbízása van, kérjük a 
számlavezető pénzintézetét számlaszámunk változásáról értesíteni szíves-
kedjen.

Azon ügyfeleink, akik átutalással egyenlítik ki számláikat, a fenti 
számlaszámot szíveskedjenek használni.

Felhívjuk a tisztelt Ügyfél � gyelmét, hogy a Budapest Bank 2014. 
január 1-jétől a be� zetéseket nem fogadja, a be� zetett összeget visszautal-
ja az ügyfél részére.

Magyar Lászlóné ügyvezető igazgató
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www.hardverker.hu   |   +36 1 216-3619   |   1094 Budapest, Berzenczey u. 11/a
Házhozszállítás már 1300Ft bruttó szállítási költségtől!

A gyerekek is tudják, hogy számítógépet és számítás-
technikai alkatrészeket a legjobb árakon az interneten 
tudunk beszerezni. A fő kérdés leginkább nem is ez, 
hanem, hogy a sok internetes bolt közül miképp 
válasszuk ki azt, ahonnan vásárolni szeretnénk.       
Mérvadó lehet az ár, a termékpaletta, de legfontosabb 
talán a bizalom és a vásárlói elégedettség!

A HardverKer.hu a 2012-es Ország Boltja versenyen 
a második helyet hódította el. A bolt magyarországi 
viszonylatban az elsők között jelent meg online 
felületével, ahonnan - akár az Ország Boltja verseny 
eredményét tekintve - csak elégedett vásárlók távoznak.               
Szerencsére nem csak távoznak a boltból, vagy annak 
internetes oldaláról, hanem nagyon gyakran vissza is 
térnektérnek és további számítástechnikai és elektronikai 
beszerzéseiket már az ismert helyen bonyolítják. 

A bolt csak minőségi termékeket forgalmaz, így az 
áruk minőségére nem lehet panasz. A termékek mellett 
minden esetben megtalálható a fizetendő ár és az árak 
eddigi változásai, így a szakértő vásárló réteg követheti 
az árváltozások trendjeit. A kevésbé információéhes 
ügyfelek egy folyamatosan frissített felületen                 
tájékozódhatnak az aktuális akciókról, nagyobb 
mértékű áresésekről!mértékű áresésekről!

De egy webáruházat nem csak a termékpaletta - és      
esetünkben annak kifejezetten pénztárca barát árai - 
minősítik, hanem a kiszolgálás minősége és az ügy-
félszolgálat munkája is. A cég vezetőjétől egyetlen-egy 
mondatot idéznénk: “Abban a biztos hitben dolgozunk, 
hogy a sikereket nem pénzben, hanem az elégedett 
vásárlók számában mérik!”. 

A HardverKer.hu a cikk írásának pillanatában közel 
3500 féle terméket forgalmaz, melyből  2000 az adott 
pillanatban is raktáron van, azonnal megvásárolható (ez 
majdnem 25.000 terméket jelent). A webshop online 
raktárkészlet információkkal rendelkezik, a vásárló már 
a megrendelés előtt tudhatja, hogy amit megvásárol, az 
raktáron van-e, de akár azt is, hogy a beszállítói in-
formációkformációk alapján hány darab és mikor lesz készleten. 
Nincs utólagos meglepetés, bátran rendelhetünk! 
Amennyiben mégis valami hiba történne, a kiváló ügy-
félszolgálat és a három napos garanciális ügyintézés 
olyan biztonságot ad a vásárlóknak, ami mellett a 
tapasztalatlanabb internet használók is nyugodt szívvel 
kattinthatnak a "Megveszem" gombra!


TOSHIBA 1.0TB STORE BASICS
1.0TB kapacitás
USB 3.0, Plug & Play
Max. 5.0 Gbps adatátvitel
Max. 900mA fogyasztás
119 x 13.5 x 79 mm, 180 gramm súly
Matt Matt fekete szín
P/N.: HDTB110EK3BA
2 év garancia 22 100 Ft

41 900 Ft

LG 24" monitor 24EN33V-B

23,6" látható képméret, 1920x1080 felbontás
TN, LED backlight (16:9), 1000:1 kontraszt arányok
250cdm2 maximális fényerő, 5ms rövid válaszidő
170/160 fokos látószög, D-Sub,DVI-D,HDMI port 
3 év garancia




TOSHIBA Satellite C855-2GJ
15.6" LED, 1366x768
Intel i3-2348M CPU 2.30GHz, 3MB cache
4GB DDR-3 RAM, 750GB SATA HDD 
AMD Radeon HD7610M 1GB
Megapixeles HD webcam, kártyaolvasó
802802.11 b/g/n Wi-Fi
2 év garancia 120 600 Ft

Kingston 120GB SSD V300

2.5" beszerelési méret
120 Gb össz kapacitás. SATA-3 csatlakoztatás
450Mb/s ttszekvenciális olvasás / írás
85K IOPS műveletek, MTBF: 1 000 000
86g nettó súly
3 év ga3 év garancia



21 900 Ft

Genius Twin Wheel 900FF
Profi szimulátor kormány
900 fokos elfordulási szög
Élethű műterheléses technika
Turbó funkció
Külön váltókar
EErgonómikus pedálok
13 db programozahtó gomb
3db tapadókorong, 1db Y-bilincs
USB 2.0 csatlakoztatás

 
1 év garancia



18 000 Ft


Dell Optiplex 780 számítógép
Intel Core 2 Duo E8400 CPU, 4GB DDR-3 RAM
160GB SATA HDD, DVD-RW optikai meghajtó
Intel GMA 4500 VGA vezérlő, ADI 1984A HD audio
GbE LAN, 1 x PCI E x16, 1 x PCI E x1 slot, 1 x eSATA
2 x PCI slot, 4 x SATA, 8 x USB 2.0
Opcionális WindoOpcionális Windows 7 operációs rendszer:
- Windows 7 Home: +9 900 Ft
- Windows7 Pro: +14 500 Ft
1 év garancia

48 200 Ft

Számítógépet az internetről
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előadását igen nagy érdeklődés kí-
sérte. Az előadás röviden bemutat-
ta a hazai katolikus agrárszervezet 
történetét és jelenét, ismertetett 
néhány nagykátai mintaprojek-
tet. Meggyőződtünk arról, hogy a 
KALOT módszere ma is aktuális. 
Többen is jelezték, szívesen eljön-
nének Nagykátára, hogy jobban 
megismerjék a katolikus népfőisko-
lai közösségünket. 

Római látogatásunk során igen 
rövid időnk jutott zuhogó esőben az 
„örök város” nevezetességeinek va-
lóban futólagos megtekintésére. A 
szeminárium résztvevőiként meg-
látogathattuk Castel Gandolfoban a 
méltán világhírű pápai kerteket is, és eljutottunk a Szent Cosimato feren-
ces kolostorba. A kolostor melletti meredek sziklafalba vájt remetebarlan-
gok egyikében található a terem, amelyben Szent Benedeket a mérgezett 
borral kínálták. Innen még meredekebb lépcsőkön lejutva izgalmas túrát 
tettünk egy római kori vízvezeték belsejében. Délutánra értünk a festői 
Abruzzo régióban a lecsapolt Fucino –tó melletti Avezzano városába, az 
itáliai zöldségtermesztés egyik központjába, ahol az ICRA által szervezett 
vidékfejlesztési fórumon vettünk részt. A fárasztó hét után élményekkel 
és tapasztalokkal telve - csomagunkban két kiló avezzanoi burgonyával - 
tértünk vissza Nagykátára. Dr. Török Zsolt Győző 

A KALOT Mozgalom elnökségi tagja

„Adventi hírnök…
...friss fenyőfaág, lobog az első gyertyaláng”- 

hangzott fel a dal a Váci Mihály Katolikus Ál-
talános Iskolában december 2-án reggel, s ezzel 
kezdetét vette iskolánkban az immár hagyomá-
nyos adventi készülődés. Az alsó tagozaton a hét 
első napján elhangzó lelki útravaló most nem 
az iskolarádión keresztül szól a  gyermekek-
hez, hanem közösen imádkozunk és énekelünk 
iskolánk tornatermében. Igyekszünk, hogy az 
adventi lelkületet, a készülődés, a várakozás lé-
nyegét minden kisgyermek valóban megérezze. 

Egyházközségünk nagy adventi koszorúján 
a szombat esténként fellobbanó gyertyalángot 
is iskolánk tanulói gyújtják meg ünnepélyes 
keretek között. A szentmiséken minden héten 
egy-egy alsós és  fölsős évfolyam vesz részt, 
ahol a Cantate Domino gitárosai és iskolánk 
tanulóinak versei, gondolatai is segítenek az 
elmélyülésben. Majd az oltártól hozott lánggal 
meggyullad az adventi koszorú soron követke-
ző gyertyája, hogy az egyre növekvő fény lassan 
felváltsa a sötétséget, hirdetve, hogy hamarosan 
megszületik a Világ Világossága.

Az adventi koszorú gyertyáinak meggyúj-
tása számunkra az összetartozás élményét is je-

lenti, s jó látni a sok tiszta tekintetű gyermeket, 
akik már pontosan érzik és tudják, hogy a közel-
gő karácsony nem csupán az ajándékokról szól, 
hanem az Úrjézus születéséről, aki azért jött 
közénk, hogy mérhetetlen szeretetét elhozza ne-
künk. S ahhoz, hogy ezt a szeretetet megtapasz-
talhassuk, meg kell tapasztalnunk azt is, hogyan 
kell, hogyan lehet szeretetet adnunk. 

Szinte kérnünk sem kellett, s elkezdtek gyűl-
ni a jócselekedetek a hófehér szívecskékben, az 
adventi színezők ablakait elborítják a jótettek, a 
kedvességek, s úgy érezzük, tapinthatóvá válik 
a gyerekek között a szeretet, az egymásra való 
oda� gyelés.

Szeretnénk, ha megéreznék azt is, hogy 
„Jónak lenni jó”, s ezért az iskola csatlakozott 
a Katolikus Karitász adománygyűjtő akciójá-
hoz is. Olyan kis meglepetéseket ajándékoznak 
gyermekeink, amellyel hasonló korú rászoruló 
embertársaiknak szerezhetnek örömet. Az ösz-
szegyűlt mesekönyveket, játékokat a Karitasz 
helyi szervezetének juttatjuk el.

Az embertársainknak tett szolgálat mellett 
nagyon fontos, hogy a gyerekek megértsék az 
őket a körülvevő környezet s a teremtett világ 
iránti felelősségüket, az annak megóvásában 
való kötelezettségeiket. Ehhez kapcsolódó-
an madáretető-készítő pályázatot hirdettünk, 

melynek hatalmas sikerére szinte nem is számí-
tottunk. Az idén is nagyon várjuk, hogy a tanu-
lóink által készített betlehemek a tavalyi évhez 
hasonlóan díszítsék majd a templomunkat. 

Emellett azt is elhatároztuk, hogy a betlehe-
mi jászolt óvó és védő fenyőfákat ebben az év-
ben tanulóink fogják ünnepi díszbe öltöztetni. 
Már készül a sok-sok fenyődísz, melynek fehér 
színe számunkra a gyermeki lélek tisztaságát, 
arany színe pedig az ünnepi ragyogást jelentik. 

A bennünket eltöltő ünnepi várakozást sze-
retnénk másoknak is megmutatni, s ezért elvisz-
szük ünnepi műsorainkat az Idősek Otthonába, 
szeretettel látjuk vendégül iskolánk falai között 
az óvodásokat. Advent 3. vasárnapján pedig 
iskolánk mutatja be az Európa téren  mindazt, 
amit számunkra az ünnep közeledte jelent.

„…Karácsonyt várva lázban a föld,
Isteni gyermeket köszönt.
Ujjong a szívünk, dalra gyúl,
Nincs már messze az Úr.”

Ezekkel a gondolatokkal kívánunk a Váci 
Mihály  Katolikus Általános Iskola valamennyi 
dolgozója és tanulója nevében Istentől áldott bé-
kés, boldog ünnepeket!

Juhosné Révész Erzsébet

Kalotosok Rómában
November 12-15 között a Nemzetközi Vidéki Katolikus Szövetség 

(ICRA) meghívására Rómában járt a Nagykátai KALOT Népfőiskolai 
Egyesület két tagja. Németh Mária az országos KALOT Mozgalom főtit-
kára és Dr. Török Zsolt Győző elnökségi tag.

A pápai Tanács és az ICRA már az elmúlt években is a szorosabb 
együttműködésre törekedett. Az együttműködés alapja, hogy a keresztény 
világszervezet működése éppen azokat a célokat kívánja elérni, amelyek 
a pápai enciklikákban kifejtett szociális tanításnak felelnek meg. „A ke-
resztény egyház elkötelezett a vidéki katolikusság mellett!” – hallottuk 
Rómában Turcson kardinálistól és munkatársaitól. Egy olyan új világra 
van szükség, ahol a munka nemcsak anyagi hasznot hoz, de kifejleszti a 
teljes embert is. Ez a felismerés megjelenik az Európai Unió 2020 stratégiai 
programjában is, amely intelligens, fenntartható és inkluzív fejlődést tűz 
ki célul. 

A résztvevő országok előadásai mutatták be az európai helyzetképet. 
Dr. Török Zsolt Győző „A Kalot-módszer” címmel, angolul elhangzott 

IV. MediBall Országos Bajnokság
2013. november 30-án került sor a IV. MediBall Országos Bajnokság 
megrendezésére. A nagykátai TápióBall csapat természetesen ismét 
megmérettette magát és többen felállhattak a dobogóra. A 123 induló 
közül a TápióBall csapata 11 éremmel lett gazdagabb. 

Eredményeink: 
Hegedűs Ágnes aranyérem

Tóth Barnabás egy ezüst, két bronzérem
Németh Béláné egy ezüst, egy bronzérem
Gigorné Nagy Katalin három bronzérem

Király Illésné egy bronzérem
Bódiné Adamecz Mária egy bronzérem

Bódi Csabi az Országos Bajnokkal játszott rendkívül szép, szabályos 
mérkőzéseket. Nagy esélye van bekerülni a legjobbak közé.

Gratulálunk minden versenyzőnek!

Király Gabriella
Emelt szintű MediBall Oktató

a TápióBall csapat vezetője
www.tapioball.hu                           www.mediball.hu
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Adventi vasárnapok az Európa téren

Egy új óvónéni élményei az óvodából
Ez év novemberében kerültem a ,,Kisherceg” óvodába. Rögtön egy 

adventi műsor szervezésébe csöppentem. A gyerekek és az óvónők izga-
tottan készülődtek, ahol én is szerepet kaptam.

Egy kedves, szeretetteljes ünnepség keretében gyújtottuk meg az első 
gyertyát a gyerekekkel az adventi koszorún. Nagyon barátságos, csalá-
dias hangulatú volt. A szép jászol a bárányokkal, a karácsonyi fények, 
világító szarvasok, mécsesek és a mézeskalács sütemény mind-mind 
hozzájárult ahhoz, hogy egy kellemes, karácsonyi, adventi hangulatot te-
remtsünk az óvoda udvarában. Külön műsorral készült minden csoport. 
Nagy sikert arattak a táncos, gyertyafényes, betlehemes előadásokkal 
a gyerekek és az óvónők a szülők és a kistestvérek körében. Vendége-
inknek ezúton mondunk köszönetet a sok segítségért, és hogy megtisz-
teltek jelenlétükkel. A hideg estén egy kis felmelegedést nyújtott a forró 

tea, melyből mindenki kedvére ihatott. Az ünnepség végén minden cso-
port kapott ajándékba egy szép mesekönyvet a Kisherceg Alapítványtól 
(18682324-1-13) és ígéretet  kaptunk, hogy tavasszal elviszik az összes 
óvodást az állatkertbe.

A műsor végén a Négy gyertya meséje című mű gondolataival kíván-
tam kellemes adventi ünnepeket: 

„Négy gyertya égett az adventi koszorún. Olyan csend volt, hogy 
hallani lehetett, amint a gyertyák beszéltek. Az első gyertya megpislant 
és elkezdte: »A nevem Béke. Az én lángom világít, de az emberek nem 
tartják meg a békét…« A lángja pislákolni kezdett, míg végül kialudt… 
A második gyertya így szólt: »A nevem Hit. De az emberek a karácsonyi 
ajándékok utáni rohangálásban már nem akarnak tudomást szerezni Is-
tenről. Lehet, hogy feleslegesen világítok én is?...« Erre huzat támadt és 
a 2. gyertya lángja is kialudt… A harmadik gyertya szomorúan és csen-
desen kezdte mondani: »Az én nevem a Szeretet. De már nincs értelme, 
hogy világítsak, mert a emberek félretoltak, elfelejtettek…« És lángja 
sisteregve kialudt… Ekkor egy kisfiú lépett a szobába… Ránézett a gyer-
tyákra és sírós hangon így kiáltott fel: »De hiszen nektek égnetek kell!!!« 
Ebben a pillanatban megszólalt csendben a negyedik gyertya: »Ne félj! 
Ameddig én égek, addig mindig van remény! Az én nevem a Remény!« 
Ekkor a Kisfiú meggyújtotta róla a másik három, már kialudt gyertyát. 
Mert a Béke, a Hit, a Szeretet és a Remény lángját őrizni kell örökre…”

A Városi Napközi Otthonos Óvoda gyermekei és dolgozói nevében kí-
vánok kegyelemteljes karácsonyt és áldásos új esztendőt!  

Tarnavölgyi Réka


